
 

 

 

Norra Vilske Fibernät Ekonomisk Förening 
 

 – för ett fiberrikare liv –  

 

Protokoll från ordinarie föreningsstämma 2014-06-03 

Närvarande enligt avprickning 53 personer, varav nedanstående medlemmar. 

Från Gökhem: Jan Andersson, Jan-Olof Falk, Jan-Olov Brunberg, Kent Lindroth, Kristina Elfström, 

Kristina Remgård Gredenvall, Lars-Åke Ljunggren, Lennart Rundqvist, Linda Timle,  

Mikael Johansson, Stig Säll, Tom Andersson, Torbjörn Gunberg och Torbjörn Hansson. 

Från Sörby: Kjell-Åke Larsson, Lars-Göran Johansson, Monica Andersson och Mattias Björklund. 

Från Trevattna: Bengt Arne Medin, Hans Spicar, Maria Palmenäs, Rune Lindberg och Rune Torstenson. 

Från Ullene: Andreas Gustavsson, Christer Persson och Rolf Karlén. 

Från Vilske Kleva: Birgitta Romlén, Camilla Svensson, Erik Kyrkander, Evy o P-O Pettersson,  

Gunilla Hillinge, Harald Enocksson, Henrik Persson, Henry Henriksson, Inge Börjesson,  

Jonny Persson, Karl-Evert Gustavsson, Lars Pettersson, Lasse Romlén, Peter Romlén,  

Rune Henriksson, Tina Malmrot, Victor Svensson och Åke Magnusson. 

De närvarande hälsades välkomna till Vilske-Klevas missionskyrka av Birgitta Romlén varefter 

Lennart Rundqvist framförde en nyskriven ”Nätkantat” (bil. 6). 

 

§ 1.   Funktionärer 

Föreningens ordförande Torbjörn Gunberg öppnade mötet.  

Till mötesordförande valdes Erik Kyrkander och till sekreterare Lennart Rundqvist. 

§ 2.   Röstlängd 

 Medlemslistorna, där närvarande personer avprickats, godkändes som röstlängd.   

§ 3.   Justerare 

 Till justerare och rösträknare valdes Andreas Gustavsson, Ullene och Victor Svensson, 

 Nedre Kleva. 

§ 4. Kallelse 

 Samtliga medlemmar har fått skriftlig kallelse (bil. 1) inom föreskriven tid (2 – 4 veckor före 

 stämman). Stämman godkände kallelsen. 

§ 5.   Dagordning. Den utsända dagordningen godkändes (bil. 2). 

§ 6.   Årsredovisning. Verksamhetsberättelsen sändes ut med kallelsen. Styrelsens ekonomiska 

 årsredovisning kommenterades av kassör Rolf Karlén. Balans- och resultaträkning framgår 

 av bilaga 3. Styrelsen föreslog att årets vinst, 5 359 kr samt balanserade vinster, 21 885 kr,     

 totalt 27 244 kr, överförs i ny räkning enligt den fastställda balansräkningen. Revisor Lars-

 Åke Ljunggren läste upp revisionsberättelsen (bil. 4). 

§ 7.   Ansvarsfrihet 

 Årsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.    

§ 8.   Arvoden 

 Styrelsens förslag att 30 kkr skulle fördelas till styrelseledamöter och revisorer enligt 

 styrelsens bedömning, godkändes. 

§ 9.  Medlems- och nätavgift     

 Styrelsens förslag på en medlemsavgift på 100 kr för 2015 och en månatlig nätavgift för 

 2014 på 80 kr + moms godkändes. 
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§ 10.  Insats, anslutningsavgift 

 Den totala insatsen fastställdes till 17 200 kr, vilket redan inbetalats.  

 Styrelsens förslag på anslutningsavgift på 2 000 kr inklusive moms fastställdes. 

 Denna avgift kommer ganska omgående att faktureras till medlemmarna med betalning 

 senast 2014-06-30 vilket också godkändes av stämman. 

§ 11. Budget 

Torbjörn Gunberg kommenterade det nuvarande ekonomiska läget och eventuellt till-

kommande utgifter. Därefter visade Rolf Karlén styrelsens förslag till resultatbudget (bil. 5). 

Beräknad avskrivningstid för fibernätet är 20 år. Nu, när utbyggnaden i stort sett är klar, är 

knappt 8 Mkr fakturerat och 0,7 Mkr beräknas tillkomma. Därmed skulle totalkostnaden bli 

cirka 8,6 Mkr. Med utbetalda och kommande bidrag beräknas nettokostnaden till 5,7 Mkr. 

Budgeten fastställdes. 

§ 12 Val av styrelse  

 Valberedningens förslag att styrelsen oförändrat skulle bestå av ordförande, sex ordinarie 

 ledamöter samt fyra suppleanter. 

 Torbjörn Gunberg valdes till ordförande i 1 år.    

 Till ledamöter på 2 år valdes Camilla Svensson, Mattias Björklund och Rolf Karlén. 

 Kvarstående ledamöter i ett år: Crister Persson, Jan-Olof Falk och Rune Torstenson. 

 Till suppleanter på 2 år valdes Berit Pettersson och Christina Johansson Hallgren. 

Kvarstående suppleanter i ett år: Christer Palmenäs och Rune Henriksson.  

§ 13.  Val av revisorer 

 Till revisorer på 1 år valdes Eva Setterberg och Lars-Åke Ljunggren och till revisors-

 suppleanter i ett år Erik Kyrkander och Liselotte Karlberg. 

Valen förutsätter att revisorerna äger möjlighet att självständigt ta in granskningstjänst av 

extern revisor. 

§ 14.  Val av valberedning 

Till sammankallande i valberedningen valdes Ann Kyrkander, Vilske Kleva och till övriga 

medlemmar Torbjörn Hansson, Gökhem, Kjell Richardsson, Trevattna, Kjell-Åke Larsson, 

Sörby och Jan-Olof Öst, Ullene. 

§ 15.  Inkomna motioner fanns det inga. 

§ 16. Information  

 Torbjörn Gunberg berättade om eventuell framtida utbyggnad och om den nystartade 

 paraplyfiberorganisationen samt svarade på frågor. 

 Vid fel på elektroniken rekommenderades att man först drar ur väggkontakterna och därefter 

 ansluter dem i tur och ordning. Skulle inte det hjälpa, bör man ta kontakt med sin tjänste-

 leverantör. En fråga om överblivna teleskåp hänvisades till Scanova. 

§ 17.  Avslutning  

 Mötesordförande tackade för visat intresse och avslutade årsstämman. 

 Sekreteraren tackade mötesordföranden. 

 Efter årsstämman inbjöd styrelsen till kaffe med specialtillverkad ”fibertårta”. 

 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………… 

 Lennart Rundqvist, sekreterare Erik Kyrkander, mötesordförande 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………….. 

 Andreas Gustavsson, justerare Victor Svensson, justerare 


